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Kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

Több mint száz férőhelyes különrepülőgép Gyurcsány Ferenc harmincöt fős
delegációjának. Mennyibe került ez az adófizetőknek? címmel, a Házszabály 91 . §-a alapján
kérdést kívánok benyújtani Kiss Péternek, a Miniszterelnöki Hivatalt vezet ő miniszternek .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

A kormány alkalmatlansága és folyamatos hazudozása miatt Magyarország egyre mélyülő
válságba került, áremelés áremelést követ, az emberek egyre nehezebben élnek .
Gyurcsány Ferenc többször is úgy kért megértést az emberektő l a megszorítások kapcsán, hogy
hangsúlyozta : a spórolást magukon kezdik. Mára világossá vált, hogy ez is csak egy volt a
hazugságok közül : a kormány milliárdokat költ kommunikációra, PR-ra, marketingre és ú j
autókra, ráadásul a kormánydelegáció ismét különrepül őgépet vett igénybe, ezúttal a bukarest i
NATO—csúcstalálkozóra való utazáskor, holott aznap négy menetrendszerinti járat is közlekedet t
Budapest és Bukarest között .

Tisztelt Miniszter úr !

Miért különrepülőgéppel utazott Gyurcsány Ferenc és delegációja a bukaresti NATO —
csúcstalálkozóra, miközben négy menetrendszerinti járat is közlekedett a magyar és a romá n
főváros között?
Mennyi pénzébe került az adófizetőknek, hogy az odafelé 35 fős, visszafelé pedig 25 fős
delegációnak egy több mint száz férőhelyes repülőgépet béreltek?
Miért nem utazott a kormánydelegáció menetrendszerinti járattal?



Várom megtisztelő válaszát.

Budapest, 2008. április 3 .
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